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TER BESLISSING 

Bijlage(n) 
2 Aanleiding 

Het lid Barbara Kathmann (PvdA) heeft naar aanleiding van een artikel van Follow 
the Money Kamervragen gesteld over DigiC, een nieuwe methode voor cao-
onderhandelingen. In deze nota informeren wij u over de beantwoording en 
vragen wij uw akkoord voor verzending. De antwoorden zijn afgestemd met WBJA 
en UAW. 

Geadviseerd besluit 
• Gaat u akkoord met verzending van bijgevoegde set antwoorden aan de 

Tweede Kamer? 
• Indien ja, wilt u de bijgevoegde aanbiedingsbrief ondertekenen? 

Kernpunten 
• Het artikel gaat over een  nieuwe, digitale methode voor ras-

onderhandelingen genaamd DiqiC. Met DigiC worden ook niet-leden betrokken 
bij cao-onderhandelingen, waardoor meer werknemers kunnen meepraten en 
stemmen over de cao. Deze nieuwe methode is ontwikkeld met het oog op de 
afnemende ledenaantallen van vakbonden. Het artikel beschrijft dat andere 
vakbonden en experts kritiek hebben op DigiC. Zij vinden dat met DigiC de 
werkgever teveel wordt betrokken bij het cao-proces van de vakbond, 
waardoor de onafhankelijkheid van de vakbond onder druk komt te staan. 

• De praktijk laat zien dat de onafhankelijkheid van vakbonden een onderwerp 
is  dat toenemende aandacht bevestigt dat. Dit onderwerp 
wordt ook genoemd in verschillende verkiezingsprogramma's (GL-PvdA, PvdD 
en SP). De onafhankelijkheid van vakbonden heeft dan ook beleidsmatig onze 
aandacht. We geven in de beantwoording van de Kamervragen daarom aan 
dat we over dit onderwerp in gesprek gaan met sociale partners. 

Bijlagen 

Volgnummer Naam 	 Actie 	 Informatie 

1 
	

Brief TK antwoorden Verzenden aan TK 
Kamervragen 

2 
	

Artikel FTM over 	Ter informatie (niet 
DigiC 	 verzenden) 
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